

SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2016-2017)

Dear Parents,

10 January 2017

**Circular No.27**  
**35<sup>th</sup> Anniversary Celebration – Fundraising Programme**

Looking back on its 35 years of development, our school has been actively cultivating young minds which understand the importance of ones' responsibility, mutual respect, and demonstrate the ability to love one another. Under the implementation of New Senior Secondary Curriculum, students are encouraged to expand their exposure and learning experiences off campus to achieve holistic personal development.

On the occasion of 35<sup>th</sup> Anniversary, we would like to invite you to participate in a school fundraising event to support a number of scholarship programmes.

**1. Scholarships:**

i. Striving for Excellence Scholarship

The Scholarship aims to recognize students' achievements in the following areas:

- Academic achievements
- Extra-curricular activities achievements (e.g. music, sport, leadership training, etc)
- Others

ii. Student Development Scholarship

The Scholarship is offered to support students with financial difficulties to take part in off-campus courses such as study tours or exchange programmes.

**2. Type of donations: One-off donation**

**3. Ways to make donations:**

Donation can be made by Direct Bank-in, Cash or Cheque payable to "The IMC of Shun Lee Catholic Secondary School". Please write the name, class and class no. of your child at the back of pay-in slip or cheque. All donations should be submitted to class teacher together with the completed Donation Form **on or before 17 January 2017**.

\*Appropriate auditing procedures are to be undertaken voluntarily by a certified public practicing accountant Mr Tam Nai Yee.

Should you have any enquires, please contact Ms Chan Shuk Chi or Ms Wong Wan Ying at 2389 3082.

Thank you for your generous support.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)  
Principal

✂-----✂

**Reply Slip**

**Circular No.27 (2016 -2017)**

**35<sup>th</sup> Anniversary Celebration – Fundraising Programme**

Name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_( )

Dear Ms Chim,

Thank you for notifying me about the event.

Yours sincerely,

Signature of Parent: \_\_\_\_\_

**順利天主教中學**  
**學校通告27(2016-2017)**  
**三十五周年校慶－獎助學金捐款**

敬啟者：

三十五載春風化雨，順利天主教中學秉持「力行仁愛」、「互相尊重」、「克盡己責」的核心價值，培育人才，服務社會。隨着時代變遷、新學制的落實，學生需要更多課堂以外的學習機會，俾能全面發展，拓寬視野。適逢三十五週年校慶，本校現誠邀各位家長捐款贊助多項獎助學金，鼓勵同學努力學習，在學習、成長的旅途飛得更高更遠。

1. 獎助學金項目：

- i. 「**追求卓越獎學金**」 鼓勵各範疇表現傑出的同學
  - 學科獎
  - 課外活動獎（如音樂、運動、領袖訓練等）
  - 其他
- ii. 「**學生發展助學金**」 津貼及鼓勵經濟需要支援的學生參加課堂以外活動如交流團，校外課程等。

2. 捐款形式：一次性捐款

3. 捐款辦法：

先填妥「捐款表格」，連同直接存款人數、現金或支票（抬頭「順利天主教中學法團校董會」或「The IMC of Shun Lee Catholic Secondary School」，並背書學生姓名、班別及學號）

然後於二零一七年一月十七日前交回班主任。

註：i. 籌款計劃將會由譚乃義專業會計師義務覆核

捐款查詢：陳淑芝或黃運英老師，電話：23893082。

此致

貴家長

順利天主教中學校長  
詹燕珠 謹啟

二零一七年一月十日

✂-----✂

回 條

通告 27 (2016 -2017)

三十五周年校慶－獎助學金捐款

姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ ( )

敬覆者：

本人知悉有關獎助學金捐款事宜。

此致

順利天主教中學詹校長

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

二零一七年一月\_\_\_\_日